
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr 77/2023 

LXXVII Sesja w dniu 22 lutego 2023  
Obrady rozpoczęto 22 lutego 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 21:36 tego samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Zbigniew Tomasz Chudzicki 
2. Katarzyna Erenc-Szpek 
3. Henryk Janus 
4. Roman Kinach  
5. Longina Maria Kolanowska 
6. Sebastian Mirosław Kupidura 
7. Hubert Kuszak 
8. Maciej Adam Kutka 
9. Jarosław Łatka 
10. Adam Nadolny 
11. Krzysztof Nikodem 
12. Bartosz Perlicjan 
13. Paweł Wojciechowski 
14. Ewa Teresa Wysocka 
15. Łukasz Andrzej Zaranek 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXXV i LXXVI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
4. Pytania Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Sołtysów do Starosty i Radnych Rady Powiatu 
Obornickiego. 
5. Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Rogoźno. 
6. Stan dróg w Gminie Rogoźno i informacja o realizacji budowy obwodnicy Rogoźna i budowa 
drogi S11. 
7. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) ustalenia wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku „Zielona Kraina” w 
Rogoźnie 
b) ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Rogoźno. 
c) określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 
Rogoźno 2030, w tym trybu jej konsultacji 
d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1413/13 położonej w miejscowości 
Rogoźno w trybie bezprzetargowym, 
e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 778/1 położonej w miejscowości Rogoźno 
w trybie bezprzetargowym, 
f) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – al. Marszałka Piłsudskiego 40/5 (obręb 
ROGOŹNO) w trybie bezprzetargowym 
g) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych na obszarze miasta 
Rogoźna w rejonie ul. Wielkiej Poznańskiej 



h) zmiany Uchwały Nr LXVIII/643/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 14 czerwca 2022 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 
obszarze części gminy Rogoźno – „Rogoźno Południe”. 
i) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Rogoźno i zagospodarowania tych 
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, 
j) stwierdzenia utraty mocy obowiązującej Uchwały Nr XLIII/412/2021 Rady Miejskiej w Rogoźnie z 
dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowości Piłka Młyn, obręb 
ewidencyjny Jaracz. 
k) zmiany Uchwały Nr LXXI/708/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 września 2022 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 
obszarze miejscowości Owczegłowy, gmina Rogoźno. 
l) dotacji podmiotowej na 2023 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie – 
samorządowego zakładu budżetowego, 
m) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2023, 
n) zmian w WPF na lata 2022 – 2037. 
8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
9. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 
uchwał Rady Miejskiej. 
10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Informacje Przewodniczącego. 
12. Zakończenie 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Łukasz Zaranek przedstawił trzy poprawki do porządku obrad, 
pierwsza dotyczyła zmiany kolejności pkt 6 na pkt 5 i odwrotnie oraz wprowadzenie do porządku 
obrad projektów uchwał w pkt 7 a, m. Powyższe zmiany zostały zaakceptowane przez radnych 
jednogłośnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
zamiana pkt 5 z pkt 6.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia w pkt 7 ppkt a, m.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 



Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
Pan radny Paweł Wojciechowski zaproponował rozszerzenie pkt 4 o pytania kierowane do 
kierowników spółek. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Wojciechowskiego o rozszerzenie pkt 4 o pytania do kierowników jednostek i 
prezesów spółek..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Henryk Janus, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
Pan radny Henryk Janus zaproponował rozszerzenie pkt 6 o sprawy dotyczące drogi S11, ponieważ 
mieszkańcy nie mają informacji dotyczących rozszerzenia wybranego wariantu. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Janusa o rozszerzenie pkt 6 o informacje dotyczące budowy drogi S11.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 



Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXXV i LXXVI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
4. Pytania Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Sołtysów do Starosty i Radnych Rady Powiatu 
Obornickiego. 
5. Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Rogoźno. 
6. Stan dróg w Gminie Rogoźno i informacja o realizacji budowy obwodnicy Rogoźna i budowa 
drogi S11. 
7. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) zmiany planu pracy Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury na 2023 rok - projekt uchwały 
wpłynął po wysłaniu zaproszeń. 
b) ustalenia wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku „Zielona Kraina” w 
Rogoźnie 
c) ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Rogoźno. 
d) określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju 
Gminy Rogoźno 2030, w tym trybu jej konsultacji 
e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1413/13 położonej w miejscowości 
Rogoźno w trybie bezprzetargowym, 
f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 778/1 położonej w miejscowości Rogoźno 
w trybie bezprzetargowym, 
g) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – al. Marszałka Piłsudskiego 40/5 (obręb 
ROGOŹNO) w trybie bezprzetargowym 
h) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych na obszarze miasta 
Rogoźna w rejonie ul. Wielkiej Poznańskiej 
i) zmiany Uchwały Nr LXVIII/643/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 14 czerwca 2022 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 
obszarze części gminy Rogoźno – „Rogoźno Południe”. 
j) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Rogoźno i zagospodarowania tych 
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, 
k) stwierdzenia utraty mocy obowiązującej Uchwały Nr XLIII/412/2021 Rady Miejskiej w Rogoźnie z 
dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowości Piłka Młyn, obręb 
ewidencyjny Jaracz. 
l) zmiany Uchwały Nr LXXI/708/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 września 2022 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 
obszarze miejscowości Owczegłowy, gmina Rogoźno. 
m) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na trenie Gminy Rogoźno na rok 2023 - uchwała wpłynęła po wysłaniu zaproszeń. 
n) dotacji podmiotowej na 2023 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie – 
samorządowego zakładu budżetowego, 
o) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2023, 
p) zmian w WPF na lata 2022 – 2037. 
8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
9. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 
uchwał Rady Miejskiej. 
10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Informacje Przewodniczącego. 
12. Zakończenie 
 
3. Przyjęcie protokołu z LXXV i LXXVI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 



 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXXV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
 
4. Pytania Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Sołtysów do Starosty i Radnych Rady Powiatu 
Obornickiego. 
 
Pan radny Wojciechowski zapytał, jak wygląda sytuacja dostarczanej energii ciepła i czy jest 
wiadomo coś na temat przyszłych podwyżek i czy prawdą jest to, że jak mówią mieszkańcy osiedla 
stawki wzrosły o 100%? 
Pani Renata Tomaszewska odpowiedziała, że chętnie odpowie na pytania, ponieważ dotyczy to 
mieszkańców, którzy są odbiorcami tzw. ciepła systemowego, co w przypadku Rogoźna jest to 
ciepło podawane ze spółki Megawat. Po umowie na zakup gazu, która była zawarta przez 
poprzednika na 3 lata, to ta cena wzrosła w roku 2022 – 800%, czyli z 0,09 gr na 1,20 zł, jednakże w 
cenniku PGNiG cena ta oscylowała na poziomie 0,86 gr – udało się kupić spółce gaz za 0,76 gr. 
Skutkowało to tym, że ciepło nie mogło być sprzedawane od 1 stycznia w takiej cenie, w jakiej było 
sprzedawane w roku poprzednim. Po zakupie gazu został złożony wniosek do URE o nową taryfę, 
bo gdyby nie został ten gaz zakupiony i gdyby URE nie zatwierdziło nowej taryfy, to spółka na 
koniec stycznia byłaby stratna ponad 1,5 mln zł. 
Ustawodawca pochylając się nad tym problemem wprowadził rekompensaty, które wyrównują 
straty, która spółka by poniosła. Ustawodawca w lutym wprowadził kolejne zmiany, które polegają 
na tym, że od 1 lutego podwyżka nie będzie mogła być wyższa aniżeli 40 % . Ci odbiorcy, którzy w 
tej chwili płacą o 80% więcej w stosunku do roku ubiegłego, będą mieli to wyrównane od 1 lutego, 
natomiast Megawat jako dostawca będzie miało wyrównane straty wynikające z drożej 
sprzedawanego ciepła. Więc wszystko zostaje na poziomie takim, jak zapowiadano w roku 2022, 
czyli ciepło nie będzie droższe jak 40%. 



 
5. Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Rogoźno. 
Przygotowane materiały dostępne są pod adresem: 
https://esesja.pl/ROGOZNO 
 
Do sprawozdań pytań nie zgłoszono. 
Burmistrz ze swojej strony poinformował, że w ślad za uchwałą, jaką podjęli radni na jednej z 
ostatnich sesji spółka „Zdrowie Rodziny” została przejęta przez spółkę z Płońska. 
Pan wiceprzewodniczący Chudzicki w związku z tą informacją zapytał Burmistrza, czy w związku z 
tym zostaną zatrudnieni dodatkowi lekarze i poszerzona będzie oferta zdrowotna? 
Pan Roman Szuberski odpowiedział, że plany takie są, jednak wszystko zależy od kontraktowania, 
jednak mimo to Burmistrz podkreślił, że po wstępnych rozmowach ma informacje, że spółka ta ma 
plany co do nowych specjalistów i własnego laboratorium. Spotkanie z nowym podmiotem jest 
zaplanowana na początek marca. 
 
 
6. Stan dróg w Gminie Rogoźno i informacja o realizacji budowy obwodnicy Rogoźna i budowa 
drogi S11. 
Zgodnie z ewidencją Gmina Rogoźno Na dzień 31.12.2022 r. zarządza drogami zaliczonymi do dróg 
kategorii gminnych o łącznej długości 143,394 km, z tego:  
- poza miastem 115,601km, 
- w mieście 27,793km 
Nawierzchnię twardą ulepszoną posiada 74,791 km dróg, w tym : 
bitumiczną 47,231 km 
betonową 2,099 km 
z kostki brukowej 2,766 km, 
z brukowca 2,022 km, 
z tłucznia 20,853 km, 
nawierzchnię gruntową posiada  68,423 km dróg, w tym: 
wzmocnione żwirem 57,097 km, 
i naturalne (grunt rodzimy) 11,326 km.  
 
W roku 2022r. zostały oddane do użytku następujące inwestycje: 
Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Garbatka, Gmina Rogoźno. 
Przedmiotem inwestycji była przebudowa drogi gminnej nr 272538P w miejscowości Garbatka. 
Zakres inwestycji obejmował przebudowę drogi na odcinku 970 m wraz z wlotem skrzyżowania z 
drogą powiatową nr 2027P.  
W zakresie inwestycji wykonano nawierzchnię jezdni z betonu asfaltowego, wykonano zjazdy  
z betonu asfaltowego, utwardzono teren pod istniejącą wiatę autobusową. 
Inwestycja obejmowała: 

- wykonanie organizacji ruchu na czas budowy, 
- wykonanie robót rozbiórkowych, 
- wykonanie koryta drogowego, 
- profilowanie podłoża, 
- regulacja wysokościowa istniejących studni kanalizacji sanitarnej, 
- regulacja wysokościowa istniejących studni teletechnicznych, 
- regulacja zasuw, 
- wykonanie nawierzchni jezdni z betonu asfaltowego na drodze gminnej i wlocie 
skrzyżowania z DP nr 2027P, 
- wykonanie nawierzchni zjazdów z betonu asfaltowego, 
- wykonanie nawierzchni zjazdów z betonowej kostki brukowej, 
- wykonane poboczy z kruszywa, 
- wykonanie fragmentu chodnika w obszarze skrzyżowania z DP nr 2027P, 
- remont istniejącego przepustu FI 600 w km ca 0+290, 



- przebudowa przejazdu kolejowo drogowego linii kolejowej nr 354 relacji Poznań – Piła 
(wg projektu kolejowego), 
- wykonanie oznakowania pionowego i poziomego zgodnie z zatwierdzonym projektem 
stałej organizacji ruchu, 
- uporządkowanie terenu budowy, 
- demontaż organizacji ruchu na czas budowy. 

 
Gmina Rogoźno otrzymała w ramach złożonego wniosku o dofinansowanie ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 756.000,00 zł na realizację zadania  
pn. Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Garbatka Gmina Rogoźno. 
Łączna wartość inwestycji wyniosła 1.080.000,00 zł. 
 
Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Parkowo, Gmina Rogoźno. 
Przedmiotem inwestycji była przebudowa drogi gminnej (droga Boguniewska)  
w miejscowości Parkowo. Zakres inwestycji obejmował przebudowę drogi na odcinku 880 m wraz z 
wlotem skrzyżowania z drogą powiatową nr 2025P.  
W zakresie inwestycji wykonano nawierzchni jezdni z betonu asfaltowego, wykonano zjazdy z 
betonu asfaltowego, utwardzono teren pod istniejącą wiatę autobusową. 
 
Inwestycja obejmowała: 

- wykonanie organizacji ruchu na czas budowy, 
- wykonano roboty rozbiórkowe, 
- wykonano koryta drogowe, 
- profilowanie podłoża, 
- regulację wysokościowa istniejących studni kanalizacji sanitarnej, 
- wykonano nawierzchnię jezdni z betonu asfaltowego na drodze gminnej i wlocie 
skrzyżowania z DP nr 2025P, 
- wykonano nawierzchnię zjazdów z betonu asfaltowego, 
- wykonano poboczy z kruszywa, 
- wykonano utwardzenie terenu pod wiatę autobusową z betonowej kostki brukowej, 
- montaż wiaty autobusowej (istniejąca wiata do ponownego montażu) 
- odtworzono istniejące rowy, 

 
Gmina Rogoźno otrzymała w ramach złożonego wniosku o dofinansowanie ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 586.981,00 zł na realizację zadania  
pn. Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Parkowo Gmina Rogoźno. 
Łączna wartość inwestycji wyniosła 840.000,00 zł. 
 
Budowa ulicy Topolowej w Rogoźnie. 
Przedmiot zamówienia obejmował: budowę ulicy Topolowej położonej w miejscowości Rogoźno, 
Gmina Rogoźno, powiat obornicki, Województwo Wielkopolskie o łącznej długość 432 mb. 
 
Inwestycja obejmowała wykonanie: 

- nawierzchnię jezdni z betonowej kostki brukowej 920 m2, 
- nawierzchnię jezdni z betonowej kostki brukowej typu EKO 1480 m2, 
- nawierzchnię najazdową 15 m2, 
- nawierzchnię chodnika 539 m2

, 

- nawierzchnię dojść do posesji 27 m2, 
- nawierzchnię zjazdów indywidualnych 272 m2, 
- odtworzono nawierzchnię z betonu asfaltowego (dowiązanie ul. Lipowej) 46 m2, 
- kanał technologiczny 2 x SRS 110 443 mb, 
- studnie rewizyjne SK-1 15 szt. 

Wartość budowy ul. Topolowej wyniosła 927.420,00 zł. 
 
Budowa ulicy Słonecznej w Rogoźnie. 



Wybudowano ulicę Słoneczną położoną w miejscowości Rogoźno, Gmina Rogoźno, powiat 
obornicki, Województwo Wielkopolskie o łącznej długości 552 mb. 
W ramach zadania wykonano regulację skrzynek żeliwnych dla zasuw oraz regulację wysokościową 
pokryw studni kanalizacji sanitarnej.  
 
Inwestycja obejmowała wykonanie: 

- nawierzchni jezdni z betonowej kostki brukowej typu EKO 2 672 m2, 
- nawierzchni najazdowej 8 m2, 
- nawierzchni do posesji 5 m2, 
- nawierzchni zjazdów indywidualnych 165 m2, 
- kanał technologiczny 2 x SRS 110 561 mb, 
- studnie rewizyjne SK-1 18 szt. 

 
Na powyższe zadanie Gmina Rogoźno otrzymała w ramach złożonego wniosku  
o dofinansowanie ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 500 000 zł na realizację 
zadania pn. Budowa ul. Topolowej i Słonecznej w Rogoźnie. 
Wartość budowy ul. Słonecznej  wyniosła 685.027,93zł. 
 
,,Remont drogi gminnej w miejscowości Cieśle”. 
Przedmiotem inwestycji był remont drogi gminnej (ul. Potulicka) w miejscowości Rogoźno  
i Cieśle. Zakres inwestycji obejmował remont drogi na odcinku 1,8 km w zakresie: wykonania 
nakładki z betonu asfaltowego poprzedzone frezowaniem profilującym, ścinka poboczy, regulacja 
szerokości istniejącej jezdni (odtworzenie krawędzi i poszerzenie do szerokości jezdni 5,0 m), 
odtworzenie na fragmentach całej konstrukcji nawierzchni  
(w miejscu występowania nawierzchni z betonowej kostki brukowej), remont nawierzchni zjazdów 
bitumicznych, przełożenie nawierzchni zjazdów z betonowej kostki brukowej. 
W stanie istniejącym droga gminna posiadała nawierzchnię bitumiczną o zmiennej szerokości, 
która wynosiła około 4,5 – 5,5 m (z lokalnym przewężeniem). Na odcinku miejskim w km ca 
1+705,98 – 1+833,20 droga posiada szerokość 6,0 m i jednostronny chodnik obramowany 
krawężnikiem 15x30x100 wyniesionym. Istniejąca jezdnia posiada pochylenie daszkowe o 
zmiennym spadku poprzecznym. 
Odwodnienie drogi w stanie istniejącym zrealizowano zostało na teren zielony przylegający do 
drogi w granicach pasa drogowego.  
Inwestycja obejmowała: 
-  frezowanie profilujące, 
 - wykonanie nakładki z betonu asfaltowego  
- wykonanie nakładki z betonu  
-  odtworzenie na fragmentach drogi całej konstrukcji nawierzchni  
-  regulacja szerokości istniejącej jezdni (odtworzenie krawędzi jezdni i poszerzenie do szerokości 
jezdni 5,0 m) 
-  remont zjazdów bitumicznych (wykonano o pełnej konstrukcji nawierzchni), 
-  ścinka istniejących poboczy, 
 
Na powyższe zadanie Gmina Rogoźno otrzymała w ramach złożonego wniosku  
o dofinansowanie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 707.919,82 zł na realizację 
zadania pn. Remont drogi gminnej w m. Cieśle,  Gmina Rogoźnie. 
Łączna wartość inwestycji wyniosła 1.179.866,37 zł. 
 
W roku 2022 na terenie miasta i gminy wykonano cząstkowych napraw nawierzchni bitumicznych o 
łącznej powierzchni 1.010,69 m2.  
 
W roku 2022 na utwardzenie dróg  zakupiono i wbudowano łącznie  4.505,72t gruzobetonu, w tym 
kruszywa 3.704,22t, i pofrezu 801,5 t. 
 



Pozostałe  drogi  gminne  mają nawierzchnię gruntową, które w ramach bieżącego  utrzymania są 
okresowo równane i utwardzane. W roku 2022 równanie wykonano 327.171,00 m2 dróg  
z jednoczesnym nadaniem im odpowiednich profili podłużnych i poprzecznych z podziałem ich 
powierzchni: 
 
Rogoźno miasto – 44.111,00 m2 
Boguniewo – 9.280,00 m2  
Budziszewko – 20.700,00m2  
Gościejewo, Karolewo, Owieczki – 48.250,00 m2  
Jaracz – 26.820,00 m2   
Kaziopole, Grudna, Wełna – 15.770,00 m2 
Laskowo, Tarnowo – 28.275,00m2  
Nienawiszcz – 29.200,00 m2  
Owczegłowy –19.935,00 m2  
Parkowo – 26.535,00 m2, 
Pruśce, Marlewo, Sierniki –22.890,00 m2  
Ruda –10.400,00 m2  
Słomowo – 3.600,00 m2  
Studzieniec, Międzylesie – 21.405,00 m2 
 
W ramach bieżącego utrzymania zostało wykonane koszenie poboczy, wraz z likwidacją odrostów 
przy drogach gminnych: 

     Łączny koszt ww. zadania wykonano na kwotę 84.794,61zł. 
 
Dużym problemem jest brak możliwości odprowadzeniem wód opadowych  
z korony drogi szczególnie gdy wyznaczona działka drogowa jest oddalona od istniejącej kanalizacji 
deszczowej i innych odbiorników wód i do tego położona jest poniżej terenów przyległych lub 
wszystkie nieruchomości przyległe do drogi posiadają nawierzchnię utwardzoną, z której wody 
spływają na drogę zalewając ją.     

Pan radny Zbigniew Chudzicki podkreślił, że jeżeli chodzi o infrastrukturę gminną to uległa ona 
diametralnej poprawie, bo dotychczas nie wybudowano tylko dróg i chodników, ale również ulice 
Długą i Seminarialną, co stanowi swoisty objazd miasta, potem Różana obecnie ulica 
Kochanowskiego, w nadchodzących tygodniach rozpocznie się przetarg na ulicę Południową, 
będzie też przebudowa ulicy Mjr Biskupskiego. Burmistrz nie zapomniał również o terenach 
wiejskich – droga w Garbatce, w Jaraczu, droga do Budziszewka, Pruśce, Cieśle, Międzylesie, Ruda, 
Parkowo, Józefinowo, wcześniej Grudna i bardzo ważna droga Tarnowo – Karolewo. Te wszystkie 
działania przyczyniły się do poprawy bezpieczeństwa, zwłaszcza jeżeli chodzi o drogi, pobocza. 
Rada Miejska wraz z Burmistrzem nie są w stanie przebudować wszystkich dróg od razu ale jest to 
robione sukcesywnie. Radny złożył podziękowania również pracownikom, którzy mają ogromny 
wkład w pozyskiwanie środków zewnętrznych na budowę i na inwestycje nowych dróg. 

Wiceprzewodniczący dodał, że wraz z Klubem „Działamy dla Mieszkańców” zostały podjęte 
działania dla poprawy bezpieczeństwa związanego z przejściami dla pieszych, w związku z tym 
odbyło się szereg spotkań z Policją, ze Strażą Miejską – dotyczyły one też likwidacji niektórych 
miejsc parkingowych, żeby przejścia dla pieszych były bardziej widoczne, w związku z tym zostały 
przygotowane pisma i wysłane do Komisji Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym. Ponadto w 
pismach zostały zawarte takie problemy jak: trudności na skrzyżowaniu ul. Cmentarnej, wyjazd z ul. 
Długiej na Wielką Poznańską, pisma zostały również złożone do pana dyrektora Pawła 
Katarzyńskiego z WZDW w sprawie drogi za jeziorem w kierunku Ciesiel. Na zakończenie pan 
Chudzicki poinformował, iż ma nadzieję, że problem przejść dla pieszych wkrótce zostanie 
rozwiązany. 



Radny Adam Nadolny poparł swojego przedmówcę i zgodził się, że w historii tego samorządu tylu 
wykonanych dróg jeszcze nie było, jest to ogromna praca pracowników i Burmistrza, cieszy to, że w 
roku obecnych będą kolejne inwestycje. Ustawodawca w ostatnim czasie zmieniając prawo, dał 
pierwszeństwo pieszym, z obserwacji wynika, że nie do końca jest to dobre rozwiązanie, piesi 
często nie zwracają uwagi na to czy nadjeżdża pojazd czy nie i z tego powodu ostatnio tych zdarzeń 
na pasach jest coraz więcej. Ponadto radny jeszcze raz złożył podziękowania za wysiłek w rozwój 
gminy ze strony Burmistrza. 

Radny Henryk Janus określił, że oba wystąpienia były bardzo populistyczne i nikt nie pamięta już co 
wtedy było robione, bo może nie było tylu dróg, bo nie było takich programów dofinansowujących. 
Radny odniósł się do słów pana radnego Chudzickiego, bo zamiast odnosić się tylko do roku 2022, 
radny Chudzicki podsumował całą kadencję i wybiega z informacjami co będzie dopiero robione. 
Radny zwrócił uwagę, że z dróg dobrych robi się jeszcze lepsze, a zapomina się o drogach, które w 
ogóle nie posiadają nawierzchni, a mają gotowe projekty. Odnośnie oświetlenia radny wskazał, że 
dopiero po interpelacji jego klubu inni radni zainteresowali się tym tematem. 

Pan Burmistrz poinformował, że w dniu 8 lutego odbyło się spotkanie  z przedstawicielami Policji i 
Straży Miejskiej i po tym spotkaniu pan wiceprzewodniczący Chudzicki powiedział, że chciałby aby 
wypracowane wnioski i propozycje zostały przekazane rannym z klubu „Działamy dla 
Mieszkańców”. Powstała mapa newralgicznych miejsc dotyczących doświetlenia przejść dla 
pieszych w miejscach: ulicy Potulickiej, Wielkiej Poznańskiej, Wojska Polskiego, odmalowanie 
przejść ul. Gościnna, Kotlarska itp. Dwa przejścia zostaną zrobione w najbliższym czasie, pierwsze – 
przy LO w Rogoźnie, drugie przy RCK. 

Pan Rafał Szymański uściślił, że zadania w sprawie doświetleń przejść dla pieszych są prowadzone 
od zeszłego roku i określił, że zaplanowane są prace przy przejścia dla pieszych przy ulicach: 
Wielkiej Poznańskiej, Wojska Polskiego, Kościuszki, Wągrowiecka, ograniczenie miejsc 
parkingowych na ul. Wielkiej Poznańskiej (przy wyjeździe z ul. Długiej), wszystkie te sprawy zostały 
przekazane do zarządów dróg z prośbą o możliwość prowadzenia działań. 

Radny Adam Nadolny odniósł się do wypowiedzi radnego Janusa i powiedział, że żadnego 
populizmu nikt nie uprawia, inwestycje też są wykonywane na terenie radnych opozycyjnych np. 
ul. Różana, Wielka Poznańska, doświetlenie przejść przypisuje pan Janus sobie teraz a gdzie radny 
był przez poprzednie 33 lata? Radny Janus jest dobry tylko w krytykowaniu ale nie w działaniu. 

Pan wiceprzewodniczący Zbigniew Chudzicki odpowiedział radnemu Janusowi, aby uważał na 
wypowiadane słowa, ponadto określił, że nie śledzi profilu klubu pana Janusa, ponieważ nie ma 
tam nic ciekawego, ponadto radny zapytał, co zrobił radny Janus przez ostatni rok, do kogo 
skierował pisma aby uskutecznić swoje działania odnośnie bezpieczeństwa na drogach, oprócz 
oczywiście PR-wych wpisów na swojej stronie? 

Pan radny Henryk Janus wyjaśnił, że wszelkie działania dotyczące przejść dla pieszych rozpoczęły 
się po złożeniu interpelacji przez jego klub po 9 stycznia. Przejście dla pieszych przy RCK pan radny 
Kuszak wnioskuje od 5 lat, a pan Chudzicki przypisuje sobie teraz, że je załatwił. To jest absurdalne. 
Wszelkie działania klubu radnego Chudzickiego są głosem poparcia dla klubu „Aktywni…”, który 
pierwszy nagłośnił tą sprawę. 

Pan Wojciechowski określił, że słuchając tych zaczarowanych dyskusji, to przypominają mu się lata 
kiedy dyskusja na ten temat przebiegała bardziej merytorycznie, a obecni na posiedzeniach sesji 
byli zacni goście: posłowie, osoby z Urzędu Marszałkowskiego albo Wojewódzkiego. Dyskusja na te 
tematy podejmowana przez radnego była zdecydowanie wcześniej, kiedy nie było tak znaczących 
dofinansowań, a dziś Burmistrz wstrzymuje środki bo ma inne priorytetowe działania i wszyscy to 
rozumieją, ale nie można zrozumieć szumu i rozdmuchania tej sprawy przez pana Chudzickiego, 
którego zmobilizował klub :Aktywni dla Gminy Rogoźno”. 



Burmistrz Szuberski odpowiedział, że pozwolenie od zarządcy drogi jest opatrzone odpowiednim 
terminem na wykonanie prac związanych z przejściem dla pieszych i należy jeszcze pamiętać o 
zabezpieczeniu na te cele odpowiednich środków finansowych, które należy wygospodarować, 
ponieważ zaplanowane sa również inne zadania, które opatrzone są terminami. 

Pan radny Hubert Kuszak powiedział, że ruch drogowy zawsze był mu bliski, jednak szkoda, że to 
przebudzenie radnych na temat bezpieczeństwa przejść dla pieszych jest tak późno, radny dodał, 
że w momencie kiedy optował za zamontowaniem mrugających ludzików na przejściu dla pieszych 
przy ul. Kotlarskiej był w gazecie wyśmiewany, ale od tamtego momentu kiedy są one już 
zamontowane, nie było żadnego potrącenia. Podobnie jest z przejściem dla pieszych przy RCK, być 
może musi dojść do poważnego wypadku, aby ktoś zrozumiał, że to doświetlenie jest tam 
niezmiernie potrzebne. 

Radny Kuszak poprosił o wyjaśnienie ostatniego zdania ze sprawozdania: „Dużym problemem jest 
brak możliwości odprowadzeniem wód opadowych z korony drogi szczególnie gdy wyznaczona 
działka drogowa jest oddalona od istniejącej kanalizacji deszczowej i innych odbiorników wód i do 
tego położona jest poniżej terenów przyległych lub wszystkie nieruchomości przyległe do drogi 
posiadają nawierzchnię utwardzoną, z której wody spływają na drogę zalewając ją.”  
Pan Rafał Szymański wyjaśnił, że taki przykład jest w Studzieńcu, odprowadzenie wód deszczowych 
ze swoich posesji powinni zrobić właściciele swoich nieruchomości, ale większość z nich ma na 
swoich terenach kostkę i wtedy woda spływa na jezdnię i ją niszczy. Natomiast jeżeli chodzi o drogi 
gruntowe utwardzone kruszywem, to są one wtedy korytowane i są tak zrobione, aby ta woda 
opadowa mogła bokiem płynąć. 
 
Pan Sebastian Kupidura zwrócił uwagę na fakt, że od momentu złożenia interpelacji klubu 
„Aktywni…” wszystkie inne działania ruszyły i nadano im bieg. Wiadomo, że Gmina nie jest w stanie 
zrobić wszystkich przejść, ale w interesie Rady jest to, aby było bezpiecznie. 
 
Pan radny Henryk Janus stwierdził, że radni w tej chwili odgrywają swego rodzaju szopkę, kto 
szybciej i kto więcej zgłosi przejść dla pieszych do realizacji – być może po kolei, do kolejnej zimy 
uda się niektóre miejsca doświetlić, jednak nie wszystko na raz. 
 
Pan radny Krzysztof Nikodem odnosząc się do radnego Janusa nie zgodził się z jego wypowiedzią, 
która określała że pan Chudzicki i Nadolny nie mają racji. To są fakty z którymi się nie dyskutuje, 
ponadto nie należy wykrzykiwać kto i jakie wnioski teraz składa, poza tym w poprzedniej kadencji 
kiedy pan Kuszak składał wniosek o doświetlenie przejścia dla pieszych na ul Kotlarskiej, pan radny 
Janus nic w tej sprawie wtedy nie zrobił. Najbardziej chodzi o to, że teraz pan Janus jest w opozycji 
i pod żadną inwestycją nie może się podpisać, ponieważ tych inwestycji po prostu nie ma. 
 
Pan radny Adam Nadolny zapytał jak wygląda sytuacja z drogą do Studzieńca i do Józefinowa? 
Pan Bogusław Janus odpowiedział, że w raporcie zostały uwzględnione wszelkie uwagi i został on 
odesłany do RDOŚ-u i wszyscy oczekują, że będzie wszystko w porządku, a jak się faktycznie okaże 
to będzie za jakiś czas wiadomo, jeżeli chodzi o Józefinowo, to Burmistrz zwrócił się do projektanta 
o uzupełnienie pewnych rzeczy środowiskowych, co zostało przez projektanta zrobione i przesłane 
odwrotnie Burmistrzowi i obecnie oczekuje się na decyzję RDOŚ-u. 
 
Pan radny Roman Kinach określił, że na odcinku drogi od Garbatki (od torów) do wjazdu do 
Rogoźna są zaniżone studzienki i czy jest szansa aby je podnieść, ponieważ kierowcy wykonują 
niebezpieczne manewry omijając je? 
Pan Bogusław Janus odpowiedział, że właścicielem drogi jest powiat, natomiast właścicielem 
studzienek jest gmina i pewnie należy w tym zakresie się wspólnie dogadać. 
 
Pan Przewodniczący Zaranek jak wygląda sprawa z wycinką drzew na drodze z Rogoźna do Prusiec? 
Pan Janus odpowiedział, że jeżeli jest wydana zgoda przez Burmistrza to sprawa zostanie 
niebawem załatwiona ponieważ był problem z przetargiem. 



 
Radna Ewa Wysocka powiedziała, że odnośnie drogi do Studzieńca otrzymała informację pisemną i 
jest ze sprawą zaznajomiona, ale zwróciła uwagę na to aby pamiętać o drogach gruntowych tj 
Boguniewo, czy Studzieniec, ponieważ są tam ogromne dziury, które należałoby uzupełnić. 
Pan Janus poinformował, że ten problem jest już zgłoszony do ZDP, jednak nie wiadomo, jak będzie 
wyglądał sprawa z nowym dyrektorem. 
 

Przewodniczący zarządził przerwę do godz. 18.30. 

Po wznowieniu obrad Pan Łukasz Zaranek otworzył punkt 7. 

 
7. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) zmiany planu pracy Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury na 2023 rok. 

Projekt przedstawiła Przewodnicząca KSSOiK. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany planu pracy Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury na 2023 rok - projekt uchwały 
wpłynął po wysłaniu zaproszeń..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
b) ustalenia wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku „Zielona Kraina” 
w Rogoźnie 
 
Projekt uchwały przedstawił pan Burmistrz Roman Szuberski. Burmistrz wyjaśnił, że w treści 
projektu wpisano nie precyzyjnie kiedy uchwała wchodzi w życie stąd przygotowana została 
autopoprawka. 

Cała uchwała została przygotowana z tego względu, że projekt dotyczący żłobka jest do końca 
sierpnia br i od września opłaty będą musiały ulec zmianie. 

Pan radny Henryk Janus zapytał, jak będzie wyglądała sytuacja z dopłata do żłobka, czy te osoby, 
które są na KRUS-ie będą miały taką sama dopłatę jak te osoby z ZUS-u? 

Pani dyrektor odpowiedziała, że jeżeli chodzi o zniżkę do jest to 400 zł na dziecko i mogę się o to 
ubiegać rodzice i złożyć wniosek do ZUS, co do KRUS – pani dyrektor nie posiadała takiej wiedzy. 

Pan Łukasz Zaranek powiedział, że interesował się troszkę tym tematem i podobnie jak program 
500+, dopłata do żłobka też jest dofinansowaniem rządowym i nie jest ważne, to czy ktoś jest na 
ZUS-ie czy też na KRUS-ie. 



Radny zapytał, czy biorąc pod uwagę ilość dzieci w żłobku, to dofinansowanie będzie wynosiło 500 
tys zł? 

Pani Irena Ławniczak odpowiedziała, że podobnie jak było omawiane na komisji, biorąc pod uwagę 
10 miesięcy, to kwota będzie oscylowała w graniach 500 tys zł. 

Radny poprosił o podanie składu zespołu koordynującego działalność żłobka ? 

Pani Jarzyniewska poinformowała, że obecnym koordynatorem jest pani Dorota Ślachciak, która 
jest na miejscu pani Renaty Tomaszewskiej. 

Pan Janus zapytał, jakie osoby się zmieniły? 
Pani dyrektor wymieniła: 
- Dorota Ślachciak, 
- Aleksandra Fajok, 
- Izabela Dworzańska, 
- Izabela Kaniewska, 
- Olimpia Walich 
- Natalia Pietrowiak, 
- Beata Ryga – Krysiak 
 
Pan Paweł Wojciechowski ocenił, że pytanie kolegi Janusa dotyczące dofinansowania do żłobka jest 
zasadne, ponieważ ciekawi to rodziców i mieszkańców, ile mogę otrzymać dodatków i ile wyniesie 
ich końcowa opłata za złobek. 
Pani Irena Ławniczak poinformowała, że bez znaczenia jest to, gdzie dany rodzic jest ubezpieczony, 
po wypełnieniu wniosku i złożeniu go do ZUS-u, taki dodatek rodzicowi przysługuje. 
 

W projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w 

Gminnym Żłobku „Zielona Kraina" w Rogoźnie wprowadza się następującą zmianę: 

§ 7. otrzymuje brzmienie: 

2 dniem 31 sierpnia 2023 r. traci moc Uchwała Nr DC/591/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z 

dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt i wyżywienie dziecka w 

Gminnym Żłobku „Zielona Kraina" w Rogoźnie (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2022r. Poz. 111



 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku „Zielona Kraina” w 
Rogoźnie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
c) ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Rogoźno. 
 
Projekt uchwały przedstawiła główna księgowa CUW – Małgorzata Makowska. 

Pan radny Henryk Janus zapytał, czy w treści uchwały powinien być zapis, że traci moc poprzednia 
uchwała? 

Radca prawny pan Piotr Płoszczyca odpowiedział, że w tej sytuacji nie musi tak, być ponieważ zmienia 
się tylko sama stawka. 

Radny zwrócił uwagę, że z poprzedniego roku było zarządzenie Burmistrza w tej samej sprawie i w 
treści było napisane, że traci moc poprzednie zarządzenie, a ponadto w treści tego projektu uchwały 
nie ma ani słowa o uczniach niepełnosprawnych, których to uchwała dotyczy. 

Pani Makowska wyjaśniła, że jeżeli chodzi o zarządzenie to zmieniało ono ogólne zasady wypłat, a 
teraz uchwała dotyczy tylko stawki. Ponadto cała uchwała dotyczy dowozów dzieci 
niepełnosprawnych, bo można zrozumieć że na podstawie tego zapisu, każdy otrzyma zwrot. 

Pani Małgorzata Makowska odpowiedziała, że nie ma możliwości, żeby dowozić indywidualnie 
zdrowe dziecko i otrzymać za to zwrot kosztów. 



Pan Sekretarz Marek Jagoda wskazał, że nie ma potrzeby przepisywania słów z ustawy, która jest 
aktem wyższej rangi. 

Pan radny Henryk Janus zgłosił wniosek o dopisanie - paragraf 1 otrzymuje brzmienie: Ustala się 
stawkę za 1 kilometr przebiegu pojazdu w gminie Rogoźno, która będzie brana pod uwagę do 
wyliczenia zwrotu kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych oraz ich 
rodziców do przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy wychowania 
przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjno – wychowawczego, szkoły podstawowej w wysokości. 

Pan Piotr Płoszczyca stwierdził, że w ubiegłym roku była podejmowana taka sama uchwała, o takim 
samym tytule i o takiej samej treści, do której Wojewoda nie wniósł zastrzeżeń. 

Pan radny Sebastian Kupidura zauważył, że w podstawie prawnej jest przywołany nieco inny akt 
prawny i zaproponował, aby wpisać poprawnie ten akt, albo dopisać frazę o której mówi kolega 
Janus? 

Pan Jagoda odpowiedział, że przywołane zostały art. 39 a ust. 2 i 3 i one sa poprawne. 

Pan Paweł Wojciechowski zwrócił uwagę na fakt, że przy poprzedniej uchwale jest zapis „traci moc 
uchwała…”, natomiast przy tym projekcie tego nie ma i powinno to być wpisane, aby uniknąć błędu. 

Pan mecenas stwierdził, że obie uchwały się różnią, ponieważ wcześniejsza dotyczyła ustalenia 
średniej stawki x,3zdd,,   
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Janusa - paragraf 1 otrzymuje brzmienie: Ustala się stawkę za 1 kilometr przebiegu 
pojazdu w gminie Rogoźno, która będzie brana pod uwagę do wyliczenia zwrotu kosztów przewozu 
dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych oraz ich rodziców do przedszkola, oddziału 
przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy wychowania przedszkolnego, ośrodka 
rewalidacyjno – wychowawczego, szkoły podstawowej w wysokości:.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
BRAK GŁOSU (1) 
Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Rogoźno..  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Paweł Wojciechowski, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (1) 
Henryk Janus 
BRAK GŁOSU (1) 
Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
d) określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju 
Gminy Rogoźno 2030, w tym trybu jej konsultacji. 

Projekt uchwały przedstawił pan Sekretarz Marek Jagoda. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 
Rogoźno 2030, w tym trybu jej konsultacji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1413/13 położonej w miejscowości 
Rogoźno w trybie bezprzetargowym, 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1413/13 położonej w miejscowości Rogoźno w 
trybie bezprzetargowym,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 



Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 778/1 położonej w miejscowości Rogoźno 
w trybie bezprzetargowym, 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 778/1 położonej w miejscowości Rogoźno w 
trybie bezprzetargowym,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Paweł Wojciechowski, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Henryk Janus 
BRAK GŁOSU (1) 
Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
g) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – al. Marszałka Piłsudskiego 40/5 (obręb 
ROGOŹNO) w trybie bezprzetargowym 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – al. Marszałka Piłsudskiego 40/5 (obręb 
ROGOŹNO) w trybie bezprzetargowym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
h) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych na obszarze miasta 
Rogoźna w rejonie ul. Wielkiej Poznańskiej, 



Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych na obszarze miasta 
Rogoźna w rejonie ul. Wielkiej Poznańskiej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
i) zmiany Uchwały Nr LXVIII/643/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 14 czerwca 2022 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 
obszarze części gminy Rogoźno – „Rogoźno Południe”. 
 
Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski. 

 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Uchwały Nr LXVIII/643/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze 
części gminy Rogoźno – „Rogoźno Południe”..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
j) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Rogoźno i zagospodarowania tych 
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Rogoźno i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 



uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Henryk Janus, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
k) stwierdzenia utraty mocy obowiązującej Uchwały Nr XLIII/412/2021 Rady Miejskiej w Rogoźnie z 
dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowości Piłka Młyn, obręb 
ewidencyjny Jaracz. 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
stwierdzenia utraty mocy obowiązującej Uchwały Nr XLIII/412/2021 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 
20 stycznia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów położonych w miejscowości Piłka Młyn, obręb ewidencyjny Jaracz..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
l) zmiany Uchwały Nr LXXI/708/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 września 2022 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 
obszarze miejscowości Owczegłowy, gmina Rogoźno. 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Uchwały Nr LXXI/708/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 września 2022 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze 
miejscowości Owczegłowy, gmina Rogoźno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
m) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na trenie Gminy Rogoźno na rok 2023, 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
trenie Gminy Rogoźno na rok 2023 - uchwała wpłynęła po wysłaniu zaproszeń..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Henryk Janus, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
n) dotacji podmiotowej na 2023 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie – 
samorządowego zakładu budżetowego, 

Projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik – Irena Ławniczak. 
 
Głosowano w sprawie: 
dotacji podmiotowej na 2023 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie – samorządowego 
zakładu budżetowego,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 



o) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2023, 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 1. 

Dochody 
 w dziale 600,rozdział 60004 w paragrafie: 

 2170 – zwiększono  o kwotę (+) 166.187,10 zł ( Umowa nr 21.34/22 z dnia 26 stycznia 2023 r 
o objęciu w 2023 r. dopłatą ze środków Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o 
charakterze użyteczności publicznej na podstawie art. 27 ust.1 ustawy z dnia 16 maja 2019 r. 
o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej  Dz.U. z 
2022 r. poz. 2464, Wojewoda przekazuje dopłatę do zadania własnego Organizatora) 

 w dziale 700,rozdział 70005 w paragrafie: 
 0770 – zwiększono  o kwotę (+) 111.207,00 zł ( ) 

 w dziale 852,rozdział 85216 w paragrafie: 
 0924 – zwiększono  o kwotę (+) 3.000,00 zł ( zwrot środków z lat ubiegłych – nienależnie 

pobrane świadczenie -zasiłek stały) 
 w dziale 853,rozdział 85395 w paragrafie: 

 2100 – zwiększono  o kwotę (+) 1.199,10 zł ( środki z Funduszu Pomocy Obywatelom Ukrainy 
– bezpłatna pomoc psychologiczna) 

 

Wydatki  
 W dziale 010, rozdział 01095 w paragrafie: 

 6050 zmniejszono o kwotę (-) 12.000,00zł( Realizacja Programu „Wielkopolska Odnowa 
Wsi”- środki funduszu sołeckiego, Sołectwo Kaziopole dokonano przeniesienia między 
rozdziałami z 01095 na 92601). 

 w dziale 600,rozdział 60004 w paragrafie: 
 4300 – zwiększono  o kwotę (+) 166.187,10 zł ( Umowa nr 21.34/22 z dnia 26 stycznia 2023 r 

o objęciu w 2023 r. dopłatą ze środków Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o 
charakterze użyteczności publicznej na podstawie art. 27 ust.1 ustawy z dnia 16 maja 2019 r. 
o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej  Dz.U. z 
2022 r. poz. 2464, Wojewoda przekazuje dopłatę do zadania własnego Organizatora) 

 W dziale 852, rozdział 85216 w paragrafie: 
 2910 zwiększono o kwotę (+) 3.000,00 zł( zwrot środków z lat ubiegłych – nienależnie 

pobrane świadczenie - zasiłek stały) 
 w dziale 853,rozdział 85395 w paragrafie: 

 4840 – zwiększono  o kwotę (+) 1.000,00 zł ( środki z Funduszu Pomocy Obywatelom Ukrainy 
– bezpłatna pomoc psychologiczna), 

 4850– zwiększono  o kwotę (+) 199,10 zł( środki z Funduszu Pomocy Obywatelom Ukrainy – 
bezpłatna pomoc psychologiczna), 

 W dziale 926, rozdział 92601 w paragrafie: 
 6050 zwiększono o kwotę (+) 111.207,00zł( Realizacja Programu „Wielkopolska Odnowa 

Wsi”- wkład własny z budżetu Gminy Rogoźno), 
 6050 zwiększono o kwotę (+) 12.000,00zł( Realizacja Programu „Wielkopolska Odnowa 

Wsi”- środki funduszu sołeckiego, Sołectwo Kaziopole ). 

 

Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 

budżetowej   Gminy Rogoźno na 2022 r.      

 



  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 2.  

Dochody 
 w dziale 750,rozdział 75095 w paragrafie: 

 2100 – zwiększono  o kwotę (+) 354,26 zł ( środki z funduszu pomocy w tym: 145,46 kwota  
art.4 ustawy z dnia 12 marca 2022 r. – PESEL, 208,80 zł kwota  art. 5 - zdjęcia) 

 w dziale 900,rozdział 90005 w paragrafie: 
 2460 – zwiększono  o kwotę (+) 4.686,44 zł ( środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej  Poznaniu na pokrycie kosztów uruchomienia i prowadzenia 
punktu konsultacyjno – informacyjnego w gminach w ramach programu „Czyste powietrze”) 

 w dziale 900,rozdział 90005 w paragrafie: 
 2460 – zwiększono  o kwotę (+) 500,00 zł ( środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej  Poznaniu na pokrycie kosztów przy wdrażaniu  programu 
„Czyste powietrze”) 

 

Wydatki  
 w dziale 600,rozdział 60004 w paragrafie: 

 4300 – zwiększono  o kwotę (+) 89.100,00 zł (zabezpieczenie środków finansowych na 
organizację publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych łączących 
Rogoźno z Długą Gośliną oraz Rogoźno z Pruścami) 

 W dziale 600, rozdział 60016 w paragrafie: 
 4300 zmniejszono o kwotę (-) 89.100,00 zł( przeniesienie środków do rozdziału 60004, 

paragraf 4300) 
 W dziale 750, rozdział 75023 w paragrafach: 

 4300 zmniejszono o kwotę (-)32.360,00 zł,( przeniesienie środków do rozdz. 80101 Szkoła 
Podstawowa w Gościejewie zakup opału w kwocie 17.600,00 zł oraz Szkoła Podstawowa Nr 2 
w Rogoźnie – remont elewacji w kwocie 14.760,00 zł) 

 W dziale 750, rozdział 75095 w paragrafach: 
 4370 zwiększono o kwotę (+)208,80 zł, 
 4740 zwiększono o kwotę (+)  121,67 zł, 
 4850 zwiększono o kwotę (+)    23,79 zł, 

 W dziale 750, rozdział 75095 w paragrafach: 
 4217 zwiększono o kwotę (+)      54.000,00 zł, 
 4307 zwiększono o kwotę (+)      49.000,00 zł, 
 4707 zwiększono o kwotę (+)     67.000,00 zł, 
 6057 zwiększono o kwotę (+)     60.000,00 zł, 



 6067 zwiększono o kwotę (+)    273.275,95 zł, środki z Funduszu Polski Ład wprowadzono 
jako wolne środki – dotyczy zadania realizowane przez Gminę „Cyfrowa Gmina” 

 W dziale 801, rozdział 80101 w paragrafach: 
 4210 zwiększono o kwotę (+)17.600,00 zł, 
 4270 zwiększono o kwotę (+)  14.760,00 zł, przeniesienie środków z rozdz.75023 dla  Szkoły 

Podstawowej w Gościejewie na zakup opału w kwocie 17.600,00 zł oraz dla Szkoły 
Podstawowej Nr 2 w Rogoźnie na remont elewacji budynku w kwocie 14.760,00 zł) 
 
 

 W dziale 852, rozdział 85295 w paragrafach: 
 4010 zwiększono o kwotę (+)187,64 zł, 
 4110 zwiększono o kwotę (+)  32,76 zł, 
 4120 zwiększono o kwotę (+)    4,60 zł, 

(środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  Poznaniu na 
pokrycie kosztów przy wdrażaniu  programu „Czyste powietrze”)  

 W dziale 900,rozdział 90005 w paragrafach: 
 4010 – zwiększono  o kwotę (+) 230,03 zł , 
 4110 - zwiększono  o kwotę (+)    39,33 zł , 

4120 – zwiększono  o kwotę (+)    5,64 zł, 
(środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  Poznaniu na 
pokrycie kosztów przy wdrażaniu  programu „Czyste powietrze”)  
 

 W dziale 900,rozdział 90005 w paragrafach: 
 4010 – zwiększono  o kwotę (+) 3.920,07 zł , 
 4110 - zwiększono  o kwotę (+)    670,33 zł , 
 4120 – zwiększono  o kwotę (+)    96,04 zł, środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej  Poznaniu na pokrycie kosztów uruchomienia i prowadzenia 
punktu konsultacyjno – informacyjnego w gminach w ramach programu „Czyste powietrze”), 
 

 

Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 

budżetowej   Gminy Rogoźno na 2022 r.      

 

 

Zmiany w Załączniku do Uchwały budżetowej „ Plan Przychodów i kosztów zakładu 

budżetowego Gminy Rogoźno na 2023 rok” 

Zwiększa się przychody i koszty dla Zakładu budżetowego – Ośrodka Sportu i Rekreacji  

Przychody do kwoty 6.073.100,00 zł, 

Koszty do kwoty 6.073.100,00 zł 

Zwiększenie dotyczy zakwaterowania i wyżywienia dla obywateli Ukrainy 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (1) 
Łukasz Andrzej Zaranek 



NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 3.  
 

Dochody 
 w dziale 600,rozdział 60016 w paragrafie: 

 6370 – zwiększono  o kwotę (+) 9.991.000,00 zł (Środki z Rządowego Funduszu Polski Ład na 
zadania: 
- Budowa obiektu mostowego na rzece Rudce – kwota dofinansowania 1.805.000,00 zł, 
- Budowa ulicy Południowej w Rogoźnie wraz z odwodnieniem – kwota dofinansowania 
2.736.000,00 zł, 
- Przebudowa drogi w Rudzie – kwota dofinansowania 300.000,00 zł, 
- Budowa lub przebudowa dróg w miejscowościach Międzylesie, Boguniewo, Józefinowo, 
Jaracz, Garbatka  Pruśce – kwota dofinansowania 5.150.000,00 zł 

 w dziale 630,rozdział 63095 w paragrafie: 
 6257 – zwiększono  o kwotę (+) 36.381,00 zł (zwrot poniesionych kosztów   

kwalifikowalnych– Umowa o dofinansowanie Nr 00130-6523.2-SW1510174/20/21) 
 w dziale 900,rozdział 90001 w paragrafie: 

 6370 – zwiększono  o kwotę (+) 4.700.000,00 zł (Środki z Rządowego Funduszu Polski Ład na 
zadanie „ Budowa kanalizacji Parkowo-Józefiowo-Garbatka z modernizacją instalacji obróbki 
osadów ściekowych w oczyszczalni w Rogoźnie” ) 
 

 

Wydatki  
 w dziale 600,rozdział 60016 w paragrafie: 

 6370 – zwiększono  o kwotę (+) 9.991.000,00 (Środki z Rządowego Funduszu Polski Ład na 
zadania: 
- Budowa obiektu mostowego na rzece Rudce – kwota dofinansowania 1.805.000,00 zł, 
- Budowa ulicy Południowej w Rogoźnie wraz z odwodnieniem – kwota dofinansowania 
2.736.000,00 zł, 
- Przebudowa drogi w Rudzie – kwota dofinansowania 300.000,00 zł, 
- Budowa lub przebudowa dróg w miejscowościach Międzylesie, Boguniewo, Józefinowo, 
Jaracz, Garbatka  Pruśce – kwota dofinansowania 5.150.000,00 zł, 

 6050 – zmniejszono o kwotę (-) 8.000,00 zł – zadanie pn. „ Przebudowa drogi w Rudzie wkład 
własny 

 W dziale 900,rozdział 90001 w paragrafach: 
 6370 – zwiększono  o kwotę (+) 4.700.000,00 zł (Środki z Rządowego Funduszu Polski Ład 

na zadanie „ Budowa kanalizacji Parkowo-Józefiowo-Garbatka z modernizacją instalacji 
obróbki osadów ściekowych w oczyszczalni w Rogoźnie” ), 

 6050 zwiększono  o kwotę (+) 376.000,00 zł( realizacja zadania z  wolnych środków)  
 

 

Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 

budżetowej   Gminy Rogoźno na 2022 r.      
 

Pan radny Janus zapytał o dział 6050 zwiększono  o kwotę (+) 376.000,00 zł( realizacja zadania 

z  wolnych środków), na komisji została podana informacja, że wolne środki nie sa jeszcze 

uruchomione? 



Pani Skarbnik odpowiedziała, że tej autopoprawki nie było na komisji omawianej, bo ta 
sprawa wyszła w dniu wczorajszym. 
Radny dopytał w związku z zaistniałą sytuacją ile jest ogólnie wolnych środków? 
Pani Irena Ławniczak odpowiedziała, że nie poda na tą chwilę konkretnej kwoty, ponieważ 
dopiero teraz są przygotowywane sprawozdania i nie ma przy sobie odpowiednich 
informacji. 
  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Henryk Janus, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2023,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
p) zmian w WPF na lata 2022 – 2037. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w WPF na lata 2022 – 2037..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 



 
8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 
Sprawozdanie  

Przewodniczącego Rady Miejskiej  

za okres od 29 grudnia 2022 roku do 22 lutego 2023 roku 

 

 

29.12. - Spotkanie Miejsko-Gminnego Koła Związku Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej 

29.12. - Przekazanie sprzętu dla sali wiejskiej w Gościejewie 

4.01. - Wykład Rogozińskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku 

5.01. - Jasełka w Szkole Podstawowej im. Noblistów Polskich w Gościejewie (Radny Krzysztof 

Nikodem) 

14.01. - Spotkanie noworoczne Oddziałowej Sekcji Emerytów i Rencistów ZNP w Rogoźnie 

14.01. - Koncert Noworoczny w RCK 

18.01. - Spotkanie noworocznej PZERiI Rofama 

21.01. - II Bal Sportowca 

23.01. - LXXVI Sesja Rady Miejskiej w Rogoźnie 

28.01. - Zakończenie GLPS (Wiceprzewodniczący Zbigniew Chudzicki) 

8.02. - Spotkanie noworoczne Oddziału Rejonowego PZERiI w Rogoźnie 

11.02. - XXVIII Ognisko pod dębem Przemysł II 

16.02. - Spotkanie ws. świetlicy w Cieślach 

16.02. - Otwarcie drogi gminnej w Cieślach 

18.02. - Spotkanie walentynkowe Oddziału Rejonowego PZERiI w Rogoźnie 

 

Sprawozdanie z KGFiR z dnia 23.01.2023r. Godz.16:00 

Przyjęty porządek obrad  - jednogłośnie 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja w zakresie zimowego utrzymania dróg w Gminie Rogoźno. 
4. Stan utrzymania czystości w Gminie Rogoźno. 
5.  Wolne głosy i wnioski. 
6. Zamknięcie obrad. 
 
Temat: Funkcjonowanie systemu gospodarki odpadami na terenie Gminy Rogoźno przeniesiony został 
na miesiąc marzec. 
W obradach uczestniczyło 7 Radnych 

Goście uczestniczący w obradach:  Burmistrz Roman Szuberski, Skarbnik Gminy Irena Ławniczak , 

Zastępca Burmistrza, Sekretarz Marek Jagoda, , Kierownik Dorota Slachciak,  Kierownik Roman 

Piątkowski, Inspektor Rafał Szymański, Pracownik Wydziału Maria Domagalska, Prezes Towarzystwa 

Przyjaciół Rogoźna Lucyna Bełch Na początku obrad zajęła głos Pani Lucyna Bełch w sprawie 

zawartości Kapsuły Czasu umieszczonej w podbudowie Pomnika Króla Przemysła II. Nastepnie temat: 

Informacja w zakresie zimowego utrzymania dróg w Gminie Rogoźno oraz Stan utrzymania czystości 

w Gminie Rogoźno omówiła Pani Kierownik Dorota Slachciak. 



Wolne głosy I wnioski: brak wniosków. 

Sprawozdanie z KGFiR z dnia 20.02.2023r. Godz.16:00 

Przyjęty porządek obrad  -( „za” 5 głosów, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymujący” 1 głos) 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów. 
3. Stan dróg w Gminie Rogoźno i informacja o realizacji budowy obwodnicy Rogoźna. 
4. Omówienie projektów uchwał na najbliższe posiedzenie Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
5.  Wolne głosy, wnioski i komunikaty. 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 
W obradach uczestniczyło 7 Radnych 

Spóźnienie : Radny adam Nadolny 16:05 

Wyjście z obrad: Radny Roman Kinach 17:03, Radny Krzysztof Nikodem 17:25 

Goście uczestniczący w obradach:  Burmistrz Roman Szuberski, Skarbnik Gminy Irena Ławniczak , 

Zastępca Burmistrza, Sekretarz Marek Jagoda, , Kierownik Dorota Slachciak,  Kierownik Roman 

Piątkowski, Inspektor Rafał Szymański. 

Przyjęcie protokołów: 

grudzień 2022 , protokół przyjęty : “za” 5 głosów, “przeciw” 0 głosów, “wstrzymujący” 2 głosy 

styczeń 2023, protokół przyjęty : “za” 5 głosów, “przeciw” 0 głosów, “wstrzymujący” 2 głosy 

Nastepnie został omówiony temat Stan dróg w Gminie Rogoźno, który referowali : Kierownik Dorota 

Slachciak, Inspektor Rafał Szymański 

Projekty uchwał omówili: Burmistrz Roman Szuberski, Sekretarz Marek Jagoda, Kierownik Roman 

Piątkowski oraz Skarbnik Irena Ławniczak. 

Wolne głosy I wnioski: 

Radny Henryk Janus: 

Wniosek do Starostwa Powiatowego w Oborniach- wniosek o montaż barier przy drodze powiatowej 

od DK nr 11 w stronę Ryczywołu ( ok. 200 metrów), do wniosku zostanie dołączona dokumentacja 

fotograficzna 

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy obecności 5 członków 

Komisja podjęła opinię w sprawie zgłoszenia obiektów zabytkowych do Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

Radny Adam Nadolny zaproponował aby zgłosić wnioski złożone przez parafie ( Parafia 

rzymskokatolicka w Parkowie, Parafia rzymskokatolicka w Pruścach, Parafia rzymskokatolicka pw. 

Ducha Świetego w Rogoźnie, Parafia rzymskokatolicka pw. Swiętego Wita w Rogoźnie) 

Opinia w  powyższej  formie  została podjęta jednogłośnie przy obecności 5 Radnych. 



 

Sprawozdanie z prac Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 19 stycznia 2023 roku 

 

Dnia 19 stycznia 2023 r. o godz 16.00 w Urzędzie Miejskim w sali nr 20, rozpoczęła się Komisja Spraw 

Społecznych, Oświaty i Kultury. Komisja była władna do podejmowania decyzji. 

W posiedzeniu brali również udział: 

Skarbnik Gminy Irena Ławniczak, Dyrektor RCK w Rogoźnie - Marcin Matuszewski, Kierownik Muzeum 

w Rogoźnie - Angelika Pilarska, Księgowa RCK - Sylwia Westfal. 

Ponad to na komisję przybili dwaj członkowie Rogozińskiej Orkiestry. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia KSSOiK. 

4. Działalność Rogozińskiego Centrum Kultury. 

5. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

6. Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 

7. Zakończenie posiedzenia 

 

Po przedstawieniu porządku obrad, który został przyjęty bez zmian nastąpiło przyjęcie protokołu z 

poprzedniej komisji . 

W następnym punkcie Dyrektor RCK Marcin Matuszewski i Kierownik Muzeum Angelika Pilarska 

przystąpili do omawiania działalności Rogozińskiego Centrum Kultury (wydarzenia 2022 i plany 

2023), funkcjonowania Miejskiej Biblioteki (formy promocji  książki dział dla dorosłych - rok 2022) 

oraz działalności Muzeum Regionalnego im. Wojciechy Dutkiewicz od stycznia do  końca 

listopada2022 

  

W punkcie – wolne głosy  Radny Zbigniew Chudzicki zapytał o plany mającego powstać parku 

handlowego marki Paragon w Rogoźnie?  

Przewodnicząca przedstawiła informację o konieczności zmiany planu KSSOiK na potrzeby 

przedstawienia sprawozdań dotyczących GOPS. 

 

Sprawozdanie z prac Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 16 lutego 2023 roku 

 

Dnia 16 lutego  2023 r. o godz 16.30 w Urzędzie Miejskim w sali nr 20, rozpoczęła się Komisja Spraw 

Społecznych, Oświaty i Kultury. Komisja była władna do podejmowania decyzji ( nieobecna radna 

Longina Kolanowska i radny Maciej Kutka). 

W posiedzeniu brali udział zaproszeni goście: 

Burmistrz Rogoźna  -  Roman Szuberski, Zastępca Burmistrza, Sekretarz -  Marek Jagoda, Skarbnik 

Gminy - Irena Ławniczak, nowy Przewodniczący GKRPA - Krzysztof Horoszkiewicz, sekretarz GKRPA  - 

Kamila Pierwoła, skarbnik GKRPA – Elżbieta Kaniewska, Kierownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Roman Piątkowski, Kierownik Wydziału 



Gospodarczego -  Dorota Ślachciak  

 

Po przedstawieniu porządku obrad, który został przyjęty bez zmian nastąpiło przyjęcie protokołu z 

poprzedniej komisji . Następnie został omówiony główny temat posiedzenia: 

Sprawozdanie z Gminnego Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Narkomanii za rok 2022. 

Materiały na najbliższą sesję Rady Miejskiej, tj. projekty uchwał przedstawił Sekretarz p. Marek 

Jagoda, Kierownik p. Roman Piątkowski. Skarbnik Gminy p. Irena Ławniczak omówiła uchwały w 

sprawie zmian budżetu .  

W punkcie wolne głosy omówiono i zatwierdzono jednogłośnie zmiany w planie KSSOiK. 

 

SPRAWOZDANIE Z KSWiP 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji swoje posiedzenia miała w dniu 18 stycznia 2023 roku, o godz. 

14:00 w siedzibie urzędu. 

Obecni na posiedzeniu komisji byli członkowie: Henryk Janus, Sebastian Kupidura, Adam Nadolny i 

Roman Kinach oraz radni Paweł Wojciechowski i Maciej Kutka, Sekretarz Marek Jagoda, komendant 

Straży Miejskiej Jan Stępień. 

Porządek obrad był następujący: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu KSWiP. 
4. Rozpatrzenie sprawy - Marcin W. 
5. Rozpatrzenie sprawy - Zdzisław N. 
6. Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
7. Zakończenie 
 

Komisja jednogłośnie postanowiła przekazać korespondencję mieszkańca Rogoźna do Prokuratury 

Okręgowej w Poznaniu. 

Do komisji wpłynęło drugie pismo pana Zdzisława N. dotyczące zajęciem się problemem osoby 

bezdomnej. W celu wyjaśnienia sytuacji na posiedzenie został poproszony pan Jan Stępień, który jest 

zaznajomiony z sytuacją. Pan komendant przedstawił, że osoba o której mowa w korespondencji 

otoczona jest opieką – poprzez dostarczane artykułów żywnościowych, prowadzone są też 

sukcesywne działania w razie silnych mrozów. Ponadto osoba ta zamieszkuje w ocieplonym 

kontenerze. Komisja zdecydowała wystosować do adresata pismo informujące o sytuacji osoby 

bezdomnej, jednak do dnia dzisiejszego do Biura Rady nie dotarła ani zwrotka, ani zwrot listu. 

Członkowie komisji odnieśli się też do informacji o likwidacji kapsuły czasu, którą nadawca listu 

umieścił w swojej korespondencji, jednak na nieobecność Burmistrza na komisji temat nie został 

wyczerpująco omówiony. 

SPRWAOZDANIE 
 
                        Komisji Rewizyjnej z posiedzenia odbytego dnia 08.02.2023   
                                      w Urzędzie Miejskim pok nr 20 godz 10.00 
 



 
     Proponowany porządek zebrania 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Kontrola działalności Straży Miejskiej 
4. Analiza wydatkowania środków na utrzymanie dróg Gminnych w roku budżetowym 2022. 
5. Analiza wykorzystania funduszy sołeckich w roku 2022. 
6. Wolne głosy i wnioski. 
7. Zakończenie posiedzenia. 

 
      W posiedzeniu uczestniczyło trzech członków Komisji Rewizyjnej oraz Sekretarz Marek Jagoda, 
Skarbnik Irena Ławniczak. Protokołowała Anna Mazur. 
      W głosowaniu jednogłośnie zmieniono porządek obrad wykreślając punkt 5. 
 
      Komisja Rewizyjna zebrała się dnia 23 stycznia 2023 roku na posiedzeniu roboczym w Urzędzie 
Miejskim kontrolując dokumentację dotyczącą punktu 3 i 4 porządku obrad. 
Komisja trwała od godz.9.00 do 14.00. Dokumenty udostępniali Komendant Straży Miejskiej Jan 
Stępień  oraz kierownik wydziału Rafał Szymański. Przy kontroli uczestniczyło dwóch członków Komisji 
Rewizyjnej Krzysztof Nikodem i Ewa Wysocka 
 
    Straż Miejska: 
     Kontrolą objęte zostały karty drogowe na podstawie których zweryfikowano rozliczenie paliwa oraz 
przejechane km. 
     Numery skontrolowanych faktur: 

1. 15808/22 , 14284/22 , 12791/22 , 11351/22 , 8157/22 , 6529/22 , 4817/22 , 3076/22 
,1497/22 , 17165/22 , 18306/22 

 
      Przy kontrolowanej dokumentacji nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. 
      Poza tym Straż Miejska wykonała 791 zgłoszonych  interwencji. Wystawiono 1 mandat na kwotę 
100 zł + 1 p karny oraz 14 innych mandatów na kwotę 1350 zł. Przewieziono w różnych potrzebach 
438 Ukraińskich uchodźców przejeżdżając łącznie 2952 km. Łącznie w roku 2022 przejechanych 21383  
kilometry. 
     Dokumentacja prowadzono szczegółowo, wzorowo, przejrzyście bez żadnych nieprawidłowości. 
 
   Drogi Gminne: 
 
   Kontrolą objęto Profilowanie dróg i ulic gruntowych wraz z utwardzeniem. 
    Wykonawca wyłoniony z przetargu firma BIMEX SP. z o.o. Sp.K. Z siedzibą ul Fabryczna 7 64-610 
Rogoźno 
 
    Skontrolowano Faktury za przeprowadzone usługi porównano z protokołami poszczególnych 
odbiorów oraz paragonami z wagi dostarczanego kruszywa. 
 

1. FV/002/07/2022 F protokół nr 12 z dnia 12.07.2022 
2. FV/003/05/2022 F protokół nr 4 z dnia 06.05.2022 
3. FV/005/05/2022/F protokół nr 5 z dnia 23.05.2022 
4. FV/008/12/2022/F protokół nr 16 z dnia 19.12.2022 
5. FV/005/11/2022/F protokół nr 14 z dnia 10.11.2022 
6. FV007/12/2022/F protokół nr 15 z dnia 19.12.2022 
7. FV/006/04/2022/F protokół nr 3 z dnia 15.04.2022 
8. FV/006/03/2022/F protokół nr 2 z dnia 31.03.2022 



9. FV/005/03/2022/F protokół nr 1 z dnia 31.03.2022 
10. FV/003/07/2022/F protokół nr 11 z dnia 12.07.2022 
11. FV/009/06/2022/F protokół nr 9 z dnia 28.06.2022 
12. FV/008/06/2022/F protokół nr 8 z dnia 28.06.2022 
13. FV/001/06/2022/F protokół nr 6 z dnia 03.06.2022 

 
W przedstawionej i kontrolowanej dokumentacji nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. 
 
Wolne głosy do przedstawionych kontroli brak. 
 
Pan radny Hubert Kuszak poprosił o streszczenie informacji dotyczących kapsuły czasu, którą omówiła 
pani Lucyna Bełch na KGFiR? 
Pan Bartosz Perlicjan Przewodniczący KGFiR określił, że pani Bełch została zaproszona na komisję, aby 
wyjaśnić burzliwy temat, co się znajduje w kapsule czasu i z jakiego powodu przedmioty się tam 
znalazły. Ponadto dyskusja zakończyła się wnioskiem – że przedmioty włożone do cokoła pomnika 
muszą tam zostać, ponieważ koszty rozebrania i wyjęcia tych rzeczy byłyby ogromne. 
Pan radny Janus uzupełnił, że radni dowiedzieli się, kto był przy wmurowaniu rzeczy do cokołu, 
ponieważ z tego momentu nie ma nigdzie upublicznionych zdjęć. Ponadto temat kapsuły był 
tematem przewodnim Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i to tam pani Bełch powinna być obecna. 
Pan Hubert Kuszak poprosił aby zostały wymienione te rzeczy, które zostały w cokole wmurowane? 
Pan Burmistrz odpowiedział, że w protokole powinno być zapisane, co zostało umieszczone pod 
pomnikiem Przemysła. Poza tym Pan Szuberski dodał, że obecni przy wmurowaniu byli wszyscy 
darczyńcy oraz przedstawiciele TPR. 
Pan Paweł Wojciechowski wskazał, że najbardziej chodzi o fakt, że została w cokole umieszczona 
gazeta, która ma fikcyjnego redaktora i tak naprawdę nie powinna istnieć. 
Przewodniczący zamknął tą dyskusję, ponieważ jego zdaniem była nie na temat. 
 
9. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej. 
 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA ROGOŹNA z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Rogoźnie  
za okres od  28.12.2022 r. do 21.02.2023 r. 

Uchwała Nr LXXV/763/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na cesję praw i obowiązków wynikających z umowy najmu lokalu 
użytkowego stanowiącego własność Gminy Rogoźno, uchwała przekazana została do 
Nadzoru Wojewody,  

Uchwała Nr LXXV/764/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 
uznania wniosku za bezzasadny, uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody oraz do 
realizacji Przewodniczącemu Rady Miejskiej, 

Uchwała Nr LXXV/765/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 
przekazania pism wnoszonych przez mieszkańca Gminy Rogoźno do Prokuratury Okręgowej 
w Poznaniu, uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, 

UCHWAŁA NR LXXV/766/2022 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 28 grudnia 2022 w 
sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Rogoźno, uchwała przekazana 
została do Nadzoru Wojewody, ogłoszona w Dz. U. poz. 135 



UCHWAŁA NR LXXV/767/2022 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 28 grudnia 2022 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – ul. Boguniewska 2/1 w Rogoźnie 
(obręb ROGOŹNO), w trybie przetargowym, uchwała przekazana została do Nadzoru 
Wojewody, 

 UCHWAŁA NR LXXV/768/2022 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 28 grudnia 2022 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1443/12 położonej w 

miejscowości Rogoźno w trybie bezprzetargowym, uchwała przekazana została do Nadzoru 

Wojewody, 

Uchwała Nr LXXV/769/2022 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 28 grudnia 2022 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy najmu na pomieszczenia usytuowane w budynku przy ul. Kościuszki 41, uchwała 
przekazana została do Nadzoru Wojewody, 

Uchwała Nr LXXV/770/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 
zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego realizacji zadania w zakresie 
zapewnienia opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności na rok 
2023 , uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, 

UCHWAŁA NR LXXV/771/2022 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 28 grudnia 2022 r. w 
sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Garbatka Południe”, uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, 

UCHWAŁA NR LXXV/772/2022 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 28 grudnia 2022 r. w 
sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Garbatka Północ”, uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, 

Uchwała Nr LXXV/773/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 
zmiany uchwały Nr XXVII/259/2016 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 22 czerwca 2016 r. w 
sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, ogłoszona w Dz. U. poz. 129 

Uchwała Nr LXXV/774/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia 2022 roku w 
sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2022 rok, uchwała 
przekazana została do Nadzoru Wojewody, RIO 

Uchwała Nr LXXV/775/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia 2022 roku w 
sprawie: zmian w budżecie Gminy Rogoźno na 2022 rok, uchwała przekazana została do 
Nadzoru Wojewody, RIO, ogłoszona w Dz. U. poz. 535 

Uchwała Nr LXXV/776/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia 2022 roku w 
sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2022-2037, 
uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, 



Uchwała Nr LXXV/777/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia2022 roku w 
sprawie ustalenia wydatków Gminy, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022, 
uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, RIO, 

Uchwała nr LXXV/778/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia 2022 roku w 
sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2023 rok, uchwała 
przekazana została do Nadzoru Wojewody, RIO, 

Uchwała nr LXXV/779/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia 2022 roku w 
sprawie dotacji podmiotowej na 2023 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie – 
samorządowego zakładu budżetowego, uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, 
RIO,  

Uchwała nr LXXV/780/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia 2022 roku w 
sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2023 rok, uchwała 
przekazana została do Nadzoru Wojewody, RIO,  

UCHWAŁA NR LXXV/781/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia 2022 r. w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2023-2037, uchwała 
przekazana została do Nadzoru Wojewody, 

Uchwała Nr LXXV/782/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie: 
uchwały budżetowej Gminy Rogoźno na 2023 rok, uchwała przekazana została do Nadzoru 
Wojewody, RIO, ogłoszona w Dz. U. poz. 745 

Uchwała Nr LXXVI/783/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 23 stycznia 2023 roku w 
sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w zakresie 
zadań własnych, uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, ogłoszona w Dz. U. poz. 
966 

Uchwała Nr LXXVI/784/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 23 stycznia 2023 roku w 
sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku 
celowego w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, uchwała 
przekazana została do Nadzoru Wojewody, ogłoszona w Dz. U. poz. 967 

Uchwała Nr LXXVI/785/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 23 stycznia 2023 r. w sprawie 
przekazania pism wnoszonych przez mieszkańca Gminy Rogoźno do Prokuratury Okręgowej 
w Poznaniu, uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, oraz do realizacji 
Przewodniczącemu Rady Miejskiej, 

Uchwała Nr LXXVI/786/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 23 stycznia 2023 r. w sprawie 
przekazania pism wnoszonych przez mieszkańca Gminy Rogoźno do Prokuratury Okręgowej 
w Poznaniu, uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, oraz do realizacji 
Przewodniczącemu Rady Miejskiej, 



Uchwała Nr LXXVI/787/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 23 stycznia 2023 r. w sprawie 
uznania skargi za bezzasadną, uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, oraz do 
realizacji Przewodniczącemu Rady Miejskiej, 

UCHWAŁA NR LXXVI/788/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 23 stycznia 2023 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na mienie Gminy 
Rogoźno, tj. działek nr: 60/15, 165 i 581/9 (obręb GOŚCIEJEWO), uchwała przekazana została 
do Nadzoru Wojewody, 

UCHWAŁA NR LXXVI /789/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 23 stycznia 2023 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części terenu Targowiska Miejskiego 
położonego w miejscowości Rogoźno w trybie bezprzetargowym, uchwała przekazana 
została do Nadzoru Wojewody, 

UCHWAŁA NR LXXVI /790/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 23 stycznia 2023 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części terenu Targowiska Miejskiego 
położonego w miejscowości Rogoźno w trybie bezprzetargowym, uchwała przekazana 
została do Nadzoru Wojewody, 

UCHWAŁA NR LXXVI/791/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 23 stycznia 2023 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – ul. Nowa 14/4 (obręb 
ROGOŹNO) w trybie bezprzetargowym, uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, 

UCHWAŁA NR LXXVI/792/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 23 stycznia 2023r. w 
sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy lokalu użytkowego, uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, 

UCHWAŁA NR LXXVI/792/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 23 stycznia 2023r. w 
sprawie pozostawienia środków obrotowych za rok 2022 samorządowego zakładu 
budżetowego – CIS, uchwała przekazana została do Nadzoru Wojewody, 

UCHWAŁA NR LXXVI/792/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 23 stycznia 2023r. w 
sprawie zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2023, uchwała przekazana została do 
Nadzoru Wojewody, RIO, ogłoszona w Dz. U. poz. 

UCHWAŁA NR LXXVI/792/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 23 stycznia 2023r. w 
sprawie zmian w WPF na lata 2023 – 2037, uchwała przekazana została do Nadzoru 
Wojewody, 

UCHWAŁA NR LXXVI/792/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 23 stycznia 2023r. w 
sprawie wskazania sołectw do złożenia wniosków o dofinansowanie w ramach XIII Edycji 
konkursu „Pięknieje Wielkopolska Wieś w roku 2023”, uchwała przekazana została do 
Nadzoru Wojewody, 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Rogoźna  
w okresie międzysesyjnym  

 od 28 grudnia 2022r. do 22 lutego 2023r.                                                                                                                                                                                                                                 
 



04 stycznia -udział w wykładzie RUTW. 

05 stycznia -udział w spotkaniu opłatkowym  z PZN.  

 -udział w jasełkach SP w Gościejewie. 

09 stycznia  -udział w spotkaniu z Wojewodą Wielkopolskim w Szamotułach. 

10 stycznia -udział w spotkaniu Noworocznym Związku Sybiraków. 

14 stycznia -udział w spotkaniu noworocznym z Sekcją EiR ZNP  w Przedszkolu nr.1 

 - udział w wysłuchaniu koncertu Noworocznego Orkiestry Dętej im. E. Korybalskiego. 

19 stycznia 
-udział w spotkaniu z młodzieżą klasy VIII SP3-Tematem spotkania była lekcja dotycząca samorządu 
w Polsce. 

20 stycznia  -udział w posiedzeniu Powiatowej Rady  Rynku Pracy. 

23 stycznia -udział w posiedzeniu Komisji GFiR. 

 -udział w Sesji Nadzwyczajnej RM. 

25 stycznia  -udział w odprawie Rocznej KPP w Obornikach. 

27 stycznia -udział w spotkaniu z przedstawicielami „grupy Zdrowie” 

28 stycznia -udział w finale GLPS. 

29 stycznia -udział w otwarciu WOŚP w RCK. 

01 lutego 

-udział w spotkaniu podsumowująco/informacyjnym z Wicemarszałkiem Wojciechem Jankowiakiem- 
spotkanie dotyczyło realizacji inwestycji w ramach Rządowego Programu Uzupełniania Lokalnej i 
Regionalnej Infrastruktury Kolejowej m in. Rewitalizacji kolejowego ciągu komunikacyjnego 
Czarnków –Rogoźno-Wągrowiec.  

06 lutego -udział w spotkaniu PBŻ- wmurowanie kamienia węgielnego pod nowa siedzibę banku. 

08 lutego -udział w spotkaniu z członkami SJST „Komunikacja” 

 -udział w Tanecznym Spotkaniu Noworocznym z członkami PZERI. 

09 lutego -udział w posiedzeniu rady nadzorczej Aquabellis. 

15 lutego - podpisanie umowy z WFOŚiGW na dofinansowanie w programie „Ciepłe Mieszkanie” 

16 lutego -udział w otwarciu wyremontowanego 1800 m. odcinka drogi z Rogoźna do miejscowości Cieśle. 

 -udział w posiedzeniu  Komisji SSOiK. 

20 lutego -udział w posiedzeniu Komisji GFiR. 

21 lutego -udział w posiedzeniu Powiatowej Rady  Rynku Pracy. 

  

 
Pan radny Paweł Wojciechowski zapytał o szczegóły spotkania  z członkami SJST „Komunikacja” oraz 
zapytał, czy Burmistrz złożył już swoje sprawozdanie ze Stowarzyszeń, ponieważ takim zachowaniem 
lekceważy Przewodniczącego? 
Pan Burmistrz poinformował, że na każdej sesji przekazywane jest radnym sprawozdanie Burmistrza z 
odbytych spotkań i jest możliwość złożenia szczegółowego zapytania. Poza tym spotkania walne są 
dopiero zaplanowane i wtedy dopiero będzie można złożyć bardziej szczegółowe informacje. 
Pan radny Henryk Janus zapytał, kto wchodzi w skład Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego? 
Pan Roman Szuberski przedstawił, że członkami są: Burmistrz z mocy ustawy, Z-ca Burmistrza, 
przedstawiciel Policji, kierownik Wydziału Rozwoju Inwestycyjnego, Przedstawiciel Straży Miejskiej 
oraz inspektor Oborny Cywilnej w urzędzie. Burmistrz poinformował, że tematem ostatniego 
spotkania tego zespołu było niebezpieczeństwo na przejściach dla pieszych na ul. Wielkiej 
Poznańskiej, Potulickiej, Wojska Polskiego, Kościuszki. Na tym spotkaniu zaproponowano również aby 



słupki przy przejściach okleić taśmą fluorescencyjną – upoważniony został pracownik do zbierania 
ofert w tym zakresie. 
Pan Henryk Janus stwierdził, że spotkanie to zostało zorganizowane po wypadkach, które wydarzyły 
się w ostatnim czasie na przejściach oraz po złożonej interpelacji przez klub „Aktywni dla Gminy 
Rogoźno”. Radny stwierdził, że spotkanie nie było chyba zamknięte i należało autorów interpelacji 
zaprosić. Burmistrz stwierdził, że czymś innym jest złożona interpelacja, a czymś innym są działania 
zespołu, bo jego działanie określa ustawa o zarządzaniu kryzysowym 

Pan Kuszak zapytał o istotę spotkania  w sprawie wmurowania kamienia węgielnego pod nowa 
siedzibę banku? 

Burmistrz odpowiedział, że Gmina Rogoźno jest członkiem Pilskiego Banku Żywności, właśnie z tego 
miejsca gmina otrzymuje wsparcie, ponadto ze składek w Pile budowany jest duży magazyn, w 
którym gromadzone będą zapasy i pod tą inwestycję było wmurowanie kamienia węgielnego. 

Pan Sebastian Kupidura poprosił o kilka słów komentarza do sprawy  - podpisania umowy z 
WFOŚiGW na dofinansowanie w programie „Ciepłe Mieszkanie”. 
Pan Roman Szuberski odpowiedział, że gmina będzie uczestniczyła w nowym programie „Ciepłe 
Mieszkanie” i program ten polega na wymianie m.in. piecy i termomodernizacji innych zadań. 

 
10. Wolne głosy i wnioski. 
Przewodniczący Łukasz Zaranek poinformował radnych, że zgodnie ze statutem, każdy ma prawo do 
3 minutowej wypowiedzi. 

Pan Janus zgłosił wniosek o wydłużenie czasu wypowiedzi do 5 minut. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Janusa o wydłużenie czasu wypowiedzi do 5 minut.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
Pan Henryk Janus powiedział, że Burmistrz podpisał zarządzenie dotyczące świetlic, radny zapytał 
jakie sa zmiany? 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że kwoty pozostają takie same, jedynie zmieniła się liczba świetlic. Radny 
zapytał, co wiadomo w sprawie DK11? 

Pan Sekretarz Marek Jagoda odpowiedział, że żadne dodatkowe dokumenty do gminy nie trafiły, 13 
stycznia RDOŚ nadał klauzulę „natychmiastowej wykonalności” dla raportu i oczekuje się na wydanie 
zezwolenia na budowę-S-ki.  



Radny Janus podziękował Burmistrzowi za rozstrzygnięcie przetargu na równanie dróg, który odbył 
się w styczniu, a nie jak w zeszłym roku w marcu. Radny zapytał w imieniu mieszkańców, czy 
mieszkając na wsi w bloku czterorodzinnym, mogą odliczyć sobie kompostownik? 

Pan kierownik Roman Piątkowski poinformował, że taki sposób odliczenia mogą zastosować jedynie 
domki jednorodzinne, do dwóch rodzin. 

Kolejną sprawą o której poinformował pan Janus, była sytuacja odnioru paczek żywnościowych przy 
byłej szkole agrobiznesu, radny wskazał że często stoją tam przy szkole osoby starsze w kolejce, nie 
mają gdzie usiąść, a ponadto stoją w takim miejscu, gdzie inni mieszkańcy wytykają potem palcami, 
kto i kiedy otrzymuje paczki żywnościowe. 

Burmistrz odpowiedział, że organizatorką tych spotkań jest pani Prezes PZEiR i ta informacja zostanie 
jej przekazana. 

Pan radny Bartosz Perlicjan uściślił swoją wypowiedź wobec pana radnego Kuszaka i wymienił 
zawartość kapsuły: tekst lokacji Rogoźna, tekst erekcyjny pomnika, folder z okazji odsłonięcia 
pomnika wraz z wykazem sponsorów, aktualny wykaz cen artykułów żywnościowych, prasa lokalna 
oraz symboliczna złotówka. 

Pan radny Sebastian Kupidura przypomniał, że Minister Sportu ogłosił możliwość dofinansowania 
klubów sportowych jednosekcyjnych jak i wielosekcyjnych na 10 i 15 tys zł, z przeznaczeniem na 
wyposażenie lub na opłacenie kadry trenerskiej. 

Pan radny Paweł Wojciechowski skierował swoje pytanie do członka stowarzyszenia GiPW, które 
swoje ostatnie posiedzenie miało jakiś czas temu, a na którym przedstawione były możliwości i 
warunki ubiegania się o dofinansowanie do budowy hal sportowych – radny zapytał, czy 
wiceprzewodniczący Chudzicki był na tym spotkaniu, a jeżeli nie to kto był wyznaczony w 
zastępstwie? 

Pan Chudzicki odpowiedział, że nie mógł uczestniczyć w spotkaniu z powodów zdrowotnych i 
zawodowych, jednocześnie wysyłając prośbę do pana Jagody o wyznaczenie innej osoby. Program 
„Olimpia” jest radnemu znany jest na ten cel przeznaczone 2 mld zł, warto na ten temat podjąć 
rozmowy, ponieważ może to być szansa na złożenie wniosku przy którejś ze szkół. 

Burmistrz dopowiedział, że Rada będzie musiała zdecydować, czy w planach budowy będzie jedna 
hala duża, albo dwie hale małe, co się z tym wiąże to są ograniczone możliwości finansowe. Na tą 
chwile w SP 2 wykorzystano 1,5 mln zł i będzie potrzebny kolejny milion, a lada moment zostaną 
ogłoszone wyniki na termomodernizację szkół – SP3 w Rogoźnie, w Budziszewku, w Parkowie. Oprócz 
tego są składane wnioski na budynki szkolne o dotacje na elewacje. 

Co do hali widowiskowo – sportowej powstała już pewna wizja, jednak Burmistrz poinformował, że 
należy doczekać do końca wszystkich rozpoczętych zadań. 

Pan Hubert Kuszak zapytał o powód zamontowania telewizora w holu urzędu? Pan Marek Jagoda 
poinformował, że cel tego telewizora jest taki, aby bieżące informacje były na nim wyświetlane, a 
których celem jest łatwiej i przejrzyściej trafic do mieszkańca. 

Pan radny Wojciechowski zwrócił uwagę na wyrwane kostki w chodniku przy ul. St. Wyszyńskiego i 
przy Pl. Powstańców, które stwarzają zagrożenie i poprosił o komentarz do sprawy węgla. 



Burmistrz określił, że przy Placu Powstańców sprawa została już zgłoszona, natomiast jeżeli chodzi o 
ul. Wyszyńskiego zostanie to naprawione. Co do węgla pan Burmistrz wyjaśnił, że jest surowca dosyć i 
obecnie jest nawet problem z jego odbiorem. Dalszych zamówień na tym etapie nie będzie. 
Radny Wojciechowski zwrócił uwagę na fakt, że węgiel nie spala się do końca i zostają bardzo duże 
ilości popiołu, który zalega w kontenerach na śmieci. 
 
11. Informacje Przewodniczącego. 
Przewodniczący poinformował, że osoby, które wybierają się na rozgrywki w tenisie stołowym mogą 
liczyć na wystawienie delegacji jednak będzie ona bez kosztowa, czyli chętni pokrywają przejazd i 
uczestnictwo we własnym zakresie. 
 
 
12. Zakończenie 
Zakończono obrady o godz. 21:36 tego samego dnia. 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Rogoźnie  

 
Przygotował(a): Anna Mazur 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


